
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
Rady Gminy Suchy Las – komisja wyjazdowa 

z dnia 28.05.2025 roku. 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
6. Wizytacja Zespołu Szkół  im. o. M. Żelazka w Chludowie. 
7. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję rady gminy.  
8. Sprawy bieżące. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 – 4. 
Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji i gości 
oraz stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia 
został zatwierdzony jednomyślnie.  
 
Ad. 5. 

Protokół z dnia 24.03.2025 roku został przyjęty jednomyślnie. 

Protokół z dnia 23.04.2025 roku został przyjęty 5 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Ad. 6. 

Dyrektor Zespołu Szkół  im. o. M. Żelazka w Chludowie K. Antkowiak oznajmił, że rok 2024/2025 
uważa za rok w miarę spokojny. Szkoła i przedszkole funkcjonują normalnie. Nie ma problemów 
kadrowych jeśli chodzi o nauczycieli. Udało się zrealizować kilka ważnych spraw remontowych: 
uszczelnienie dachu, prace koncepcyjne nad remontem dziedzińca (koncepcja nowego wyglądu 
dziedzińca była konsultowana z uczniami i zostanie przedstawiona również radzie rodziców), 
wymalowanie i wyposażenie pomieszczeń po byłej księgowości (teraz jest to gabinet pedagoga 
specjalnego i strefa ciszy). Trwają przygotowania do remontu wentylacji w przedszkolu. 
Wyremontowana została jedna z sal. Konieczny jest remont elewacji. Zaistniała potrzeba 
konserwacji pewnych elementów boiska. Planowana jest modernizacja monitoringu.  
Na nowy rok szkolny zapisanych zostało 28 dzieci. W przedszkolach w Golęczewie i Chludowie 
nie odnotowano spadku pod kątem zgłoszeń dzieci.   
Dzieci z Ukrainy w całym Zespole Szkół jest 24. Dzieci radzą sobie bardzo różnie w zależności od 
nastawienia i motywacji. Nie ma żadnego problemu społecznego w funkcjonowaniu dzieci.  
 
Członkowie komisji zwiedzili szkołę podstawową oraz przedszkole w Chludowie, a następnie 
udali się do przedszkola i szkoły podstawowej w Golęczewie. Dyrektor K. Antkowiak omówił 
problemy związane z funkcjonowaniem budynku przedszkola m. in.: system sygnalizacji 
przeciwpożarowej. Na tę chwilę system nie działa. Interweniowano w okresie gwarancyjnym, ale 
firma uchyliła się od odpowiedzialności za funkcjonowanie systemu. Zostaje droga sądowa.  



Radna W. Prycińska zasugerowała, aby przewodniczący KPPOŚiSK K. Czaczyk zweryfikował 
gminne obiekty użyteczności publicznej pod względem posiadanych czujek przeciwpożarowych.  

Ad. 7. 

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków oraz trybu 
finansowego wspierania rozwoju sportu w Gminie Suchy Las 

Przewodnicząca J. Radzięda odczytała wiadomość otrzymaną od przedstawiciela rady sportu 
informujący o tym, że projekt różni się od propozycji wypracowanej przez radę sportu. Odbyła się 
dyskusja nad projektem uchwały. Przewodnicząca dodała, że projekt uchwały jest wadliwy od 
samego początku i oznajmiła, że przychyliłaby się pozytywnie do propozycji zawartej w projekcie 
uchwały, a do propozycji przedstawionej przez radę sportu będzie okazja odnieść się podczas 
sesji rady gminy.  

Ad. 8 – 10. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:        Przewodnicząca  

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


